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Sz.P. 
Ewa Fronczek 
Radna Rady Miejskiej  
w Czeladzi  

           

 

 

 

 

            W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 6 lipca 2022 r. w sprawie naprawy schodów 

przy budynku na ul. 11-go Listopada 11 (od strony ul. Waryńskiego) uprzejmie informuję, że aktualny 

stan techniczny przedmiotowych schodów jest dostateczny i w bieżącym roku nie przewidziano 

środków finansowych na ich remont. Niemniej jednak w najbliższym czasie w celu poprawy ich 

trwałości i estetyki  zostaną wykonane prace murarskie polegające na uzupełnieniu ubytków w 

podstopniach. Gruntowny remont w/w schodów zostanie wpisany jako propozycja do projektu budżetu 

na 2023 rok. 

 

 

 

 
          Burmistrz  
 
mgr Zbigniew Szaleniec 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
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2. a/a 

 

             


